

Media Advisory

Directorate of Communication

Ref: MA133b09

Tel. +33 (0)3 88 41 25 60

Fax +33 (0)3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Council of Europe Secretary General on visit to Slovenia

Strasbourg, 05.11.2009 - The Secretary General of the Council of Europe Thorbjørn Jagland is travelling to Slovenia on 6 November to attend a conference on the rehabilitation of cultural heritage in South - East Europe (Ljubljana Conference – Rehabilitating our Common Heritage).

On the occasion of his visit, Mr Jagland will also meet with the President of Slovenia, Danilo Türk, the Prime Minister Borut Pahor, the President of the National Assembly Pavel Gantar and the Minister of Foreign Affairs, Samuel Žbogar.

A **photo opportunity/press point** will be organised at the Ministry of Foreign Affairs of Slovenia on **6 November at 14:15** (Prešernova 25, Ljubljana).

A press conference prior to the opening of the conference is planned at **09:00 am** at the *Grand Hotel Union* on **Friday 6 November** (Miklošičeva 1, tel: +386 1 308 1270).

Press contacts:

In Ljubljana

Matjaz Gruden, Secretary General's Spokesperson, Mobile +33 6 72 75 42 83

Kristina Plavsak-Krajnc, Council of Europe Information Office in Ljubljana, kristina.plavsak-krajnc@coe.si, tel. + 386 1 421 43 00, mobile: +386 51 691 718

Nataša Pavšek, Government Communication Office, natasa.pavsek@gov.si, tel. +386 1 478 2616

In Strasbourg

Ulvi Akhundlu, ulvi.akhundlu@coe.int, tel. +33 3 88 41 26 38, mobile +33 6 61 14 83 16

Le Secrétaire Général de Conseil de l'Europe en visite en Slovénie

Strasbourg, 05.11.2009 – Le 6 novembre, le Secrétaire Général du Conseil de l'Europe Thorbjørn Jagland se rendra en Slovénie où il participera à une conférence sur la réhabilitation du patrimoine culturel en Europe du sud-est (Conférence de Ljubljana – Réhabiliter notre patrimoine commun).

Cette visite sera pour M. Jagland l'occasion de rencontrer le Président slovène Danilo Türk, le Premier ministre Borut Pahor, le Président de l'Assemblée nationale Pavel Gantar et le ministre des Affaires étrangères Samuel Žbogar.

Un **point presse (photos autorisées)** sera organisé au ministère des Affaires étrangères le **6 novembre à 14 h 15** (Prešernova 25, Ljubljana).

Une conférence de presse est prévue le **vendredi 6 novembre à 9 heures** au *Grand Hotel Union*, avant l'ouverture de la conférence (Miklošičeva 1, tél: +386 1 308 1270).

Contacts presse :

A Ljubljana

Matjaz Gruden, porte-parole du Secrétaire Général, mobile + 33 6 72 75 42 83

Kristina Plavsak-Krajnc, Bureau d'information du Conseil de l'Europe à Ljubljana, kristina.plavsak-krajnc@coe.si, tél. + 386 1 421 43 00, mobile: +386 51 691 718

Nataša Pavšek, Service du Gouvernement chargé de la communication, natasa.pavsek@gov.si, tél. +386 1 478 2616

A Strasbourg

Ulvi Akhundlu, ulvi.akhundlu@coe.int, tél. +33 3 88 41 26 38, mobile +33 6 61 14 83 16